



Welcome Back Aviator Community,

I hope that you and your family are doing well and enjoying the summer break. The first day of school is rapidly approaching and we are excited to have another opportunity to be engaged in your child's learning. With the uncertainty and anxiety associated with the Covid pandemic, preparing for the start of the school year has been challenging. The tasks of today have forced us to think differently, question more, and to create a new norm. Despite the challenges, I am confident that the McCollough Unis staff is ready and prepared to ensure that learning continues for all students. I look forward to your partnership and a great year.

**First Days of School:** Teachers are preparing to welcome their students for the new school year. It is important that parents/students check their Dearborn Public School email account for communication regarding the first days of school and information on how to access their virtual learning classes.

Parents please use this link to verify and/or update your telephone number and email address. We will email parents essential information regarding the first days of school.

From a computer click the link below:

<https://sisweb.resa.net/ParentPortal/>

To update on a phone:

1. Go to <https://dearbornschools.org/parent-community-portal/>
2. Click the Parent Connect icon (the pencil)
3. Enter PIN and Password
4. Click the blue words "back to school emergency form update"

If you have any questions or concerns, please contact the school at 313-827-1700

**Parent/Student Orientations:** Parent/Student Orientations will begin the first week of school. Teachers will send out an email invite to parents/students for either a face to face orientation or for a virtual orientation. Parents are highly encouraged to attend the orientation with their child.

**Learning Labs:**

Learning Labs are designed to provide additional academic and social/emotional support for students. The Learning Labs are scheduled to begin the week of Sept 21. The times of the Learning Labs will be communicated to parents and students once the times are finalized. Teachers will identify students that can benefit from the additional support and invite them to the Learning Lab. Parents can also reach out to their child’s teacher if they feel that their child would benefit from the additional support. Students will not be allowed to attend a learning lab without an invite from their teacher.

**Teacher Assignment/schedule:**

**McCullough:** Your child’s teacher assignment will be posted on Parent Connect by August 28.

**Unis:** Schedules will be posted on Parent/Student connect by August 28. Teachers will email their students important information and instructions on how to access their online classes prior to August 31st. It is important that students check their email before the first day of school. Students are expected to follow their schedule. In the event that there is an error with your child’s schedule, please have your child attend class and relay that concern to the teacher.

**Start/End Times for all students K-8:**

	<u>Start</u>	<u>End</u>	<u>1/2 Day Ending</u>
McCullough Unis	8:15 a.m.	3:10	11:10 a.m.

- *The first week of school will be half days for students.*
- *First day of school: Monday August 31*
- *No school Friday, September 4*

**Food Distribution Day:** McCullough Unis will have a food distribution day on Thursday, September 3rd from 10:30 am to 1:00 pm Additional food distribution days are scheduled on .Fridays from 10:30 am to 1:00 pm

For more information about Dearborn’s Re-Opening Plan, please visit the Dearborn schools website <https://dearbornschools.org/> or email me at [farhatc@dearbornschools.org](mailto:farhatc@dearbornschools.org).

Best Regards,

Chadi Farhat  
McCullough Unis Principal

نرحب بكم مجدداً،

أمل أن تكونوا على ما يرام و مستمتعون بعطلة الصيف. اليوم الأول من المدرسة يقترب بسرعة ونحن متحمسون للحصول على فرصة أخرى للمشاركة في تعليم اطفالكم. ومع حالة عدم اليقين والقلق المرتبطة بوباء "كوفيد"، كان الاستعداد لبدء العام الدراسي أمراً صعباً. وعلى الرغم من التحديات، فإنني على ثقة من أن موظفي ماكلا يونس مستعدون لضمان استمرار التعلم لجميع الطلاب. وأتطلع إلى شراكتكم وسنة عظيمة.

**أول أيام الدراسة:** يستعد المعلمون لاستقبال طلابهم للعام الدراسي الجديد. من المهم أن يقوم الآباء / الطلاب بفحص حساب البريد الإلكتروني الخاص بمدارس ديربورن الرسمية للتواصل فيما يتعلق بالأيام الأولى من المدرسة والوصول إلى فصول التعلم الافتراضية الخاصة بهم.

يرجى من الآباء استخدام هذا الرابط للتحقق من و / أو تحديث رقم الهاتف وعنوان البريد الإلكتروني الخاص بكم. سنرسل رسالة إلكترونية إلى أولياء الأمور بشأن الأيام الأولى من الدراسة.

من جهاز كمبيوتر اضغط على الرابط التالي:

<https://sisweb.resa.net/ParentPortal>

من الهاتف:

انتقل إلى [/https://dearbornschools.org/parent-community-portal](https://dearbornschools.org/parent-community-portal)

اضغط على رمز الاتصال الأصل (القلم الرصاص)

أدخل PIN وكلمة المرور

اضغط فوق الكلمات الزرقاء "العودة إلى تحديث نموذج الطوارئ في المدرسة"

إذا كان لديكم أي أسئلة أو استفسارات، يرجى الاتصال بالمدرسة على 3138271700.

يوم التعريفي : تبدأ أيام التعرف الخاصة بالوالدين/الطلاب في الأسبوع الأول من المدرسة. سيقوم المعلمون بإرسال دعوة بالبريد الإلكتروني إلى أولياء الأمور / الطلاب إما لتوجيه وجهها لوجه أو للتوجه الظاهري. يتم تشجيع الآباء على حضور اليوم التعريفي مع أطفالهم.

مختبرات التعلم:

تم تصميم مختبرات التعلم لتوفير المزيد من الدعم الأكاديمي والاجتماعي / العاطفي للطلاب. ومن المقرر أن تبدأ مختبرات التعلم في الأسبوع من 21 سبتمبر. سيتم إبلاغ أوقات مختبرات التعلم إلى أولياء الأمور والطلاب بمجرد الانتهاء من الأوقات. سيقوم المعلمون بتحديد الطلاب الذين يمكنهم الاستفادة من الدعم الإضافي ودعوتهم إلى مختبر التعلم. يمكن للوالدين أيضاً الوصول إلى معلم أطفالهم إذا شعروا أن طفلهم سوف يستفيد من الدعم الإضافي. لن يسمح للطلاب بحضور اختبارات تعليمية بدون دعوة من معلمهم.

### تعيين المعلم / الجدول الزمني:

ماكلا: سيتم نشر مهمة معلم طفلك على موقع Parent Connect بحلول 28 أغسطس.

يونس: سيتم نشر الجدول على موقع التواصل Parent/Student بحلول 28 أغسطس. سيقوم المعلمون بإرسال معلومات وتعليمات هامة لطلابهم عبر البريد الإلكتروني حول كيفية الوصول إلى فصولهم الدراسية قبل 31 أغسطس. من المهم أن يقوم الطلاب بفحص بريدهم الإلكتروني قبل اليوم الأول من المدرسة. ومن المتوقع أن يتبع الطلاب جدولهم الزمني. في حالة وجود خطأ في الجدول الزمني لطفلكم، يرجى أن يحضر طفلكم الصف وأن ينقل هذا الاهتمام للمعلم.

### بدء / نهاية الأوقات لجميع الطلاب:

بداية الدوام	نهاية الدوام	نهاية نصف دوام
8:15 صباحاً	3:10	11:10 صباحاً

- سيكون الأسبوع الأول من المدرسة نصف يوم للطلاب.
- أول يوم دراسي: الإثنين 31 أغسطس
- يوم عطلة يوم الجمعة 4 سبتمبر

### يوم توزيع الطعام:

يوم توزيع الأغذية في مدرسة ماكلا يونس يوم الخميس 3 سبتمبر من الساعة 10:30 صباحاً حتى الساعة 1:00 ظهراً، ومن المقرر أيام توزيع المواد الغذائية الإضافية أيام الجمعة من الساعة 10:30 صباحاً حتى الساعة 1:00 ظهراً.

لمزيد من المعلومات حول خطة إعادة الافتتاح في ديربورن، يرجى زيارة موقع مدارس ديربورن <https://dearbornschools.org> أو مراسلتي عبر البريد الإلكتروني في [farhatc@dearbornschools.org](mailto:farhatc@dearbornschools.org).

مع خالص تحياتي

شادي فرحات  
ماكلا أوينس الرئيسية

